

JAPAN HOKKAIDO DELIGHTS



TC: JPN8DJHD

HIGHLIGHTS :-

OTARU / ASAHIKAWA

- Otaru Canal, Music Box Museum, Kitaichi Glass House, Otaru Kamaei Fish Cake Factory, Otaru Sakaimachi Dori
- Otokoyama Sake Brewery,

BIEI / TOKACHIGAWA

- Patchwork Road, Blue Pond, Shirahige Waterfalls, Shikiasai-on-Oka, Campana Rokkaitei
- Tokachigawa – Tokachigaoka Park(Flower Clock), Tokachi Sheep Dog Show, Ikeda Wine Castle, Ryugetsu Sweetpia Garden

SAPPORO CITY TOUR

- Hokkaido Shrine
- Former Hokkaido Government Building
- Odori Park
- Nijo Fish Market
- Ishiya Chocolate Factory
- Sapporo Beer Museum
- Sushkino & Tanukikoji
- Mitsui Premium Outlet

SPECIAL MEALS

- Seafood Steamboat / Yakinikui / Ramen / Shabu Buffet / Japanese Buffet or BBQ

DAY 1 SINGAPORE ✕ SAPPORO(VIA TRANSIT CITY)

(Meal On Board)

Assemble at Singapore Changi International Airport for your flight to **Sapporo, Hokkaido** – Japan (with a transit).

DAY 2 SAPPORO – OTARU

(Dinner)

Upon arrival at Chitose Airport, meet and greet by your local guide. Head towards **Otaru**, to visit the **Otaru Canal** which is Adorned with Victorian-style street lamps for some photo shoot. Proceed to your dinner before for your overnight stay in Otaru.

Hotel: **Hotel Nord Otaru** or similar

DAY 3 OTARU - ASAHIKAWA

(Breakfast /Lunch)

After breakfast, take a stroll along Otaru Sakimvisit Dori is a shopping street around Otaru. where you can shop the famous **Kitaichi Glass Museum, Music Box Museum**, which is Adorned with Victorian-style street lamps. Stop over to Otaru Kamaei Fish Cake Factory store where you can find product made of fish cake. After lunch proceed to Otokoyama Sake Brewery where you will be introduces sake brewing culture as Japanese traditional industry and history of Otokoyama from 350 years. Then stop at **Aeon Mall Asahikawa** for shopping. Then proceed to Asahikawa hotel for check-in and overnight stay.

Accommodation: **ART Hotel Asahikawa** or similar

DAY 4 ASAHIKAWA - BIEI - TOKACHIGAWA

(Breakfast/Lunch/Dinner)

This morning, proceed to Biei to visit the **Patchwork Road** where Differing farm products were planted in the hilly areas, and along with their growth they produce a **patchwork** like effect across the various fields. Then proceed to visit the **Blue Pond**, it is named after its deep blue colour which it owes to natural minerals dissolved in the water. Follow by **Shirahige Waterfall**, known as the "White Beard Waterfall," this cascading water turns cobalt blue in the basin., **Shikisai-no-Oka**, Is a 7 hectare flower garden hill, about 300 meters long carpeted with flower in Biei. Follow by **Campana Rokkaitei** a is a store and café operated by the confectionery manufacturer **Rokkaitei**, known for treats such as Marusei Butter Sandwich and Choco Maron. Then we proceed to **Tokachigawa** for your overnight stay, where you could relax and enjoy the hot spring.

Hotel: **Grandviro Hotel Tokachi Makubetsu Resort** or similar

DAY 5 TOKACHIGAWA – JOZANKEI

(Breakfast / Lunch /Dinner)

This morning, drop by **Tokachigaoka Park** is a park with fun wooden athletic playground equipment, large open lawn area, and a large flower clock (Hanack) at the center. After proceed to watch the Tokachi Sheep Dog Show. Then visit **Ikeda Wine Castle** is Japan's first municipal winery, a production facility for Tokachi wine. Here you can buy wine in the shopping area or taste delicious cuisine in the Restaurant. Stop-by at **Ryugetsu Sweetpia Garden** is a local factory where you can taste Hokkaido reowed sweet "Sanporoku" is made. Then we will proceed to Jozankei for your overnight stay

Hotel: **Jozankei View Onsen Resort** or similar

DAY 6 JOZANKEI - SAPPORO

(Breakfast / Lunch)

Today. Explore **Ishiya chocolate factory** to see how Hokkaido's most well-known souvenir, "White Lover's Chocolate" is produced. Then we will visit to **Jogai Market** where locals and tourists visit to shop for fresh local produce and seafood. Drop by the **Former Hokkaido Government Building**, is known to Sapporo residents as "Red Bricks" or **Akarenga**. It's octagonal dome architecture, was inspired from the Massachusetts State House in USA. The **Beer Museum** is next. Hokkaido being the birthplace of Sapporo Beer, this museum introduces the history of beer in Japan and the process of beer making. Wrap up your day with some shopping! Head to **Tanukikoji Shopping Street** and **Mitsui Outlet** for your shopping fix. Overnight in Sapporo City.

Hotel: **Sapporo Prince Hotel** or similar

DAY 7 - SAPPORO

(Breakfast)

Today, is a Free & Easy Day for you to explore Sapporo City. Where you can try the Ramen shops or explore the shopping mall around **Susukino & Tanukikoji**.

Hotel: **Sapporo Prince** or similar

DAY 8 SAPPORO ✕ SINGAPORE (VIA TRANSIT CITY)

(Breakfast)

After breakfast, bid farewell to this beautiful country and transfer to the airport for your flight home to Singapore with unforgettable memories of your truly delightful holiday with **WTS Travel!**

Remark :-

- ✕ The Company reserves the right to alter tour itineraries, travel arrangements and accommodation due to Unforeseen changes, weather conditions, Vaccinated Travel Lane rules.
 - ✕ Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
 - ✕ Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company's control
 - ✕ Itinerary is for Travel Period May till Sep'25
- Package Excludes :-**
- ✕ Service Fees for Local Guide & Driver – JPY 800 per pax per day
 - ✕ Service Fees for Tour Leader (if any) – SGD \$2 per pax per day
 - ✕ Airport taxes & Fuel surcharges
 - ✕ Incidental bill and other personal expenses



日本北海道欢乐之旅



TC: JPN8DJSIEH

HIGHLIGHTS :-

小樽

- 小樽运河 (拍照) 前往小樽堺町通 / 北一硝子馆 / 音乐盒博物馆 / 小樽Kamaei 鱼板工厂直营店
- 男山造酒厂 - 旭川站前永旺购物中心 (自由活动)

美瑛

- 美瑛: 拼布之路 / 青池 / 白须瀑布 / 四季彩之丘 / 六花亭 (露台欣赏大雪山风景)

十胜川

- 十胜丘公园 (观看花钟) / 十胜牧羊犬表演 / 池田葡萄酒城堡 / 柳月Sweetpia Garden店

札幌

- 北海道神宫 - 白色恋人巧克力工厂 / 狸小路 / 二条市场 / 大通公园 / 北海道旧道厅, 钟楼 (车游) / 札幌啤酒博物馆

特别餐食:

- 海鲜火锅、日式烧烤、天妇罗, 涮涮锅, 拉面, 日式自助餐,

第一天 新加坡 ✈️ 札幌 (经中转市)

(机上用餐)

集合在新加坡樟宜机场, 乘搭豪华客机飞往日本-北海道 (中转城市)。

第二天 抵达抵达札幌 - 小樽

(晚餐)

抵达千岁机场后, 与当地导游会面并迎接。前往小樽, 参观小樽运河, 小樽运河上装饰着维多利亚风格的路灯, 可以拍照留念。继续享用晚餐, 然后在小樽过夜。



第三天 小樽 - 旭川

(早餐/午餐)

早餐后, 沿着小樽散步 Sakimvisit Dori 是小樽周边的一条商店街。在那里您可以购物著名的北一硝子博物馆、音乐盒博物馆, 里面装饰着维多利亚风格的路灯。顺便去小樽釜菜鱼饼工厂店购买鱼饼产品。午餐后前往男山清酒酿酒厂, 在那里您将了解日本传统产业的清酒酿造文化以及男山350年的历史。然后前往旭川永旺梦乐城购物。随后前往旭川酒店办理入住并过夜。

第四天 旭川 - 美瑛 - 十胜川

(早餐/午餐/晚餐)

今早, 前往美瑛参观“拼布之路”, 丘陵地区种植着不同的农产品, 随着它们的生长, 在各个田野中产生了拼布般的效果。然后前往青池, 因水中溶解了天然矿物质而呈深蓝色而得名。接下来是被称为“白胡子瀑布”的白须瀑布, 瀑布下的水在盆地中变成钴蓝色。四季彩之丘是美瑛一座占地 7 公顷、长约 300 米的花园小山, 开满了鲜花。接下来是 Campana Rokkatei, 这是一家由糖果制造商 Rokkatei 经营的商店和咖啡馆, 以 Marusei 黄油三明治和 Choco Maron 等美食而闻名。然后我们前往十胜川过夜, 在那里您可以放松身心并享受温泉

第五天 十胜川 - 定山溪

(早餐/午餐/晚餐)

今天早上, 顺便去十胜丘公园, 公园里有有趣的木制运动游乐场设备、大片开放的草坪区, 中央还有一个大花钟 (哈纳克)。之后继续观看十胜牧羊犬表演。然后参观池田葡萄酒城, 它是日本第一家市立葡萄酒厂, 是十胜葡萄酒的生产设施。在这里您可以在购物区购买葡萄酒或在餐厅品尝美味佳肴餐厅。顺便去一下当地的工厂“龙月Sweetpia Garden”, 在这里可以品尝到北海道名产甜品“三花六”的制作。然后前往定山溪过夜



第六天 定山溪 - 札幌 - 二条市场/北海道神宫/千岁水族馆

(早餐/午餐)

今天, 探索石屋巧克力工厂, 了解北海道最著名的纪念品“白色恋人巧克力”的制作过程。然后我们将参观城外当地人和游客参观的市场购买新鲜的当地农产品和海鲜。顺便参观被札幌居民称为“红砖”或“Akarenga”的旧北海道政府大楼。它的八角形圆顶建筑的灵感来自于美国马萨诸塞州议会大厦。接下来是啤酒博物馆。北海道是札幌啤酒的发源地, 这座博物馆介绍了日本啤酒的历史和啤酒的制作过程。通过购物来结束您的一天! 前往狸小路商店街和三井奥特莱斯购物。夜宿札幌市。

第七天 层云峡/冰之美术馆 - 美瑛 - 富良野起司工房 - 札幌

(早餐)

今天是自由活动的一天, 您可以探索札幌市。您可以在那里尝试拉面店或探索薄野和狸小路周围的购物中心。

第八天 札幌 中转城市 ✈️ 新加坡

(早餐)

早餐后自由活动送往机场, 乘搭豪华客机返回新加坡与这个美丽的国家告别, 前往机场搭乘飞往新加坡的航班, 带着对您在贵宾旅程度过愉快假期的难忘回忆!

Remark :-

- ⊗ The Company reserves the right to alter tour itineraries, travel arrangements and accommodation due to Unforeseen changes, weather conditions, Vaccinated Travel Lane rules.
- ⊗ Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- ⊗ Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company's control
- ⊗ Itinerary is for Travel Period May till Sep'28
- Package Excludes :-**
- ⊗ Service Fees for Local Guide & Driver - JPY 800 per pax per day
- ⊗ Service Fees for Tour Leader (if any) - SGD \$2 per pax per day
- ⊗ Airport taxes & Fuel surcharges
- ⊗ Incidental bill and other personal expenses



TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY LEAD A member of NAMA

OUR OUTLETS:

